

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ռ. Զ. Մկրտչյան. Ինքնահամալուծ օպերատորի սեփական ֆունկցիոնալների լրիվ սխեմայի անընդհատությունը բնորոշող մի նոր հայտանիշի մասին	75
Վ. Հ. Լևիազյան. Շտուրմ-Լիուվիլի խնդիրը սպեկտրալ պարամետրով եզրային պայմանի մեջ	91
Ա. Ա. Ոսկանյան. Ամբողջ առանցքի վրա մոտավորությունների տեսության մի քանի էկստրեմալ խնդիրների մասին	107
Շ. Ե. Բոզոյան, Բ. Ե. Թորոսյան. Տրամաբանության հանրահաշվի ֆունկցիաների հետազոտումը փոփոխականների համախմբության ակտիվության տեսակետից	124
Մ. Յու. Խոջայանց. Թվարկության օպերատորների որոշ բնութագրեր	142
Հ. Յ. Հակոբյան, Հ. Հ. Գալստյան. Ծածկույթների նկատմամբ կրիտիկական գրաֆների դասերը	150

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Р. З. Мкртчян. Об одном новом признаке, характеризующем непрерывность полной системы собственных функционалов самосопряженного оператора	75
В. А. Авакян. Задача Штурма-Лиувилля со спектральным параметром в граничном условии	91
А. А. Восканян. О некоторых экстремальных задачах теории приближения на всей вещественной оси	107
Ш. Е. Бозоян, Б. Е. Торосян. Исследования функций алгебры логики с точки зрения активности совокупности переменных	124
М. Ю. Ходжаланц. Некоторые характеристические спектры перечисления	142
Г. Ц. Акопян, О. А. Галстян. Классы графов, критических относительно покрытий	150

CONTENTS

R. Z. Mkrtchian. On a new criterion characterizing the continuity of the full system of eigenfunctionals of a self-adjoint operator	75
V. A. Avakian. The Sturm-Liouville problem with spectral parameter in the boundary condition	91
A. A. Voskanyan. On some extremal problems in the theory of approximations on the real axis	107
Sh. E. Bozoyan, B. E. Torossian. Investigation of functions of the algebra of logic in terms of activity of joint variables	124
M. Ju. Khodjalants. Some characteristic of enumeration operators	142
H. Ts. Hakobyan, H. H. Galustian. Classes of critical graphs in reference to coverings	150